

The 37th ITI World Congress



The 37th ITI World Congress Concludes Successfully in Den Bosch, the Netherlands

The 37th ITI World Congress, held from 18 to 23 September 2024, made history as it was hosted in two vibrant countries: Belgium Flanders (Antwerp), and the Netherlands (Den Bosch).

Over the course of this 5-day event, more than **170 delegates** from nearly **60 countries**, alongside a total of **over 200 participants**, engaged in various Congress activities. As one of ITI's flagship events, the ITI World Congress provides a unique opportunity to conduct its General Assembly, Committee Meetings, leadership elections, and other key administrative matters. It also serves as a vital platform for ITI member Centres, artists, educators, young professionals, and others from around the world to connect, exchange expertise, share accomplishments, and foster future collaborations.

Keynote Speakers at the Congress

To reflect the theme of this year's Congress, two world-renowned theatre figures delivered inspiring keynote speeches at the opening:

- **Luanda Casella:** *"Hijacked Imagination & The Aesthetics of Speculation"*
[Click here to read the full speech.](#)
- **Milo Rau:** *"HOW TO RESIST - or why the only answer to nationalism is global and diverse."*
[Click here to read the full speech.](#)



Election of the ITI Executive Council and President

During the Congress, the ITI General Assembly elected the new [ITI Executive Council](#) and [President](#). This new ITI Executive Council consists of 12 members. At the first meeting of the newly elected Executive Council on 22 September 2024, two ITI Vice Presidents, a Secretary, and a Treasurer were elected by the Council. Along with the ITI President, these five members make up the ITI Executive Board.

Jessica KAAHWA, Uganda, President, Executive Council and Board Member

Guy COOLEN, Belgium, Vice President, Executive Council and Board Member

CHEN Yongquan, China, Vice President, Executive Council and Board Member

Christos GEORGIOU, Cyprus, Secretary of ITI Board, Executive Council and Board Member

Akosua ABDALLAH, Ghana, Treasurer, Executive Council and Board Member

Latefa AHRRARE, Morocco, Executive Council Member

Roberto CAYUQUEO, Chile, Executive Council Member

Jeff FAGUNDES, Brazil, Executive Council Member

Levan KHETAGURY, Georgia, Executive Council Member

Lloyd NYIKADZINO, Zimbabwe, Executive Council Member

Lina TAL, Jordan, Executive Council Member

Yveyi YI, South Korea, Executive Council Member

New ITI Director General Starting from September 2025

During the Congress, [Chen Zhongwen](#), the current Deputy Director-General, has been appointed by the ITI Executive Council as the new ITI Director-General, starting her term from September 2025. This appointment was formally approved by the ITI General Assembly on 22 September. Tobias Biancone will step down from the position of ITI Director-General in September 2025.

Focus on Exchange and Collaboration

This Congress emphasized exchange and collaboration, bringing together performing arts professionals from around the world to engage with local artists from Belgium and the Netherlands, fostering mutual understanding and cooperation.

Representatives of ITI member Centres participated actively, carrying out various institutional administrative tasks in a democratic, open, and transparent manner. The transition between outgoing and incoming Executive Council members was executed smoothly, with preparations made for the upcoming transition of the Director General position. The Congress achieved significant outcomes, successfully fulfilling all planned objectives.

For More Information:

Mohamed Saif AL-AFKHAM | End of Service Speech as President of the International Theatre Institute

[>> Read the full speech.](#)

Motions, Resolutions and Declarations

[>> Click here for details.](#)

Photos of the Congress (More photos will be added soon)

[>> View photos here.](#)

Le 37^e Congrès mondial de l'ITI



Le 37^e Congrès mondial de l'ITI se conclut avec succès à Den Bosch (Bois-le-Duc), aux Pays-Bas

Le 37^e Congrès mondial de l'ITI, qui s'est tenu du 18 au 23 septembre 2024, a marqué l'histoire en étant accueilli dans deux pays dynamiques : la Flandre belge (Anvers) et les Pays-Bas (Bois-le-Duc).

Durant cet événement de cinq jours, plus de **170 délégués** venus de près de **60 pays**, accompagnés d'un total de **plus de 200 participants**, ont pris part aux diverses activités du Congrès. En tant qu'un des événements phares de l'ITI, le Congrès mondial offre une occasion unique de tenir son Assemblée générale, les réunions des Comités, les élections de la direction ainsi que d'autres questions administratives majeures. Il constitue également une plateforme essentielle permettant aux Centres membres de l'ITI, aux artistes, éducateurs, jeunes professionnels et autres participants du monde entier de se rencontrer, échanger des savoirs, partager leurs réussites et promouvoir de futures collaborations.

Conférenciers principaux

Pour refléter le thème du Congrès de cette année, deux figures mondiales du théâtre ont prononcé des discours d'ouverture inspirants :

- « Hijacked Imagination & The Aesthetics of Speculation » par Luanda Casella
[Lire le discours complet ici](https://www.iti-congress.org/pdfs/KeynoteSpeech_LuandaCasella.pdf)
https://www.iti-congress.org/pdfs/KeynoteSpeech_LuandaCasella.pdf
- « HOW TO RESIST - or why the only answer to nationalism is global and diverse » par Milo Rau
[Lire le discours complet ici](https://www.iti-congress.org/pdfs/KeynoteSpeakerSpeech_MiloRau.pdf) https://www.iti-congress.org/pdfs/KeynoteSpeakerSpeech_MiloRau.pdf



Élection du Conseil exécutif et du Président de l'ITI

Lors du Congrès, l'Assemblée générale de l'ITI a élu le nouveau **Conseil exécutif** et le **Président** de l'ITI. Ce nouveau Conseil exécutif se compose de 12 membres. Lors de la première réunion du Conseil nouvellement élu, qui s'est tenue le 22 septembre 2024, deux Vice-présidents, un Secrétaire et un Trésorier ont été désignés par les membres du Conseil. Avec le Président de l'ITI, ces cinq membres forment le Bureau exécutif de l'ITI.

Jessica KAAHWA, Ouganda, Présidente, membre du Conseil exécutif et du Bureau

Guy COOLEN, Belgique, Vice-président, membre du Conseil exécutif et du Bureau

CHEN Yongquan, Chine, Vice-président, membre du Conseil exécutif et du Bureau

Christos GEORGIU, Chypre, Secrétaire du Bureau de l'ITI, membre du Conseil exécutif et du Bureau

Akosua ABDALLAH, Ghana, Trésorière, membre du Conseil exécutif et du Bureau

Latefa AHRRARE, Maroc, membre du Conseil exécutif

Roberto CAYUQUEO, Chili, membre du Conseil exécutif

Jeff FAGUNDES, Brésil, membre du Conseil exécutif

Levan KHETAGURY, Géorgie, membre du Conseil exécutif

Lloyd NYIKADZINO, Zimbabwe, membre du Conseil exécutif

Lina TAL, Jordanie, membre du Conseil exécutif

Yveyi YI, Corée du Sud, membre du Conseil exécutif

Nouvelle Directrice générale de l'ITI à partir de septembre 2025

Lors du Congrès, **Chen Zhongwen**, actuellement Directrice générale adjointe, a été nommée par le Conseil exécutif de l'ITI comme nouvelle Directrice générale de l'ITI, prenant ses fonctions à partir de septembre 2025. Cette nomination a été officiellement approuvée par l'Assemblée générale de l'ITI le 22 septembre. Tobias Biancone quittera ses fonctions de Directeur général de l'ITI en septembre 2025.

Accent mis sur l'échange et la collaboration

Ce Congrès a mis en avant l'échange et la collaboration, réunissant des professionnels des arts de la scène du monde entier pour interagir avec des artistes locaux de Belgique et des Pays-Bas, favorisant ainsi la compréhension mutuelle et la coopération.

Les représentants des Centres membres de l'ITI ont participé activement, menant à bien diverses tâches administratives institutionnelles de manière démocratique, ouverte et transparente. La transition entre les membres sortants et entrants du Conseil exécutif s'est déroulée sans encombre, et les préparatifs pour la future passation de la direction générale ont été réalisés. Le Congrès a atteint des résultats significatifs, remplissant avec succès tous les objectifs prévus.

Pour plus d'informations :

Mohamed Saif AL-AFKHAM | Discours de fin de mandat en tant que Président de l'Institut International du Théâtre

[Lire le discours complet.](#)

Motions, résolutions et déclarations

[Cliquez ici pour plus de détails.](#)

Photos du Congrès (D'autres photos seront ajoutées prochainement)

[Voir les photos ici.](#)